
Zápisnica zo zasadnutia MsV č. 4 zo dňa 17.apríla  2024, 16,00 hod., zasadačka MsZ Senica 

Prítomní viď Príloha č. 1 prezenčná listina -  10 členov  

Program: 

1. Otvorenie  – v poradí už 7. zasadnutie (v tomto volebnom období) otvoril a viedol 

predseda Mgr. B. Grimm, ktorý na úvod skonštatoval, že na základe prezenčnej listiny 

je zasadnutie uznášania schopné.  

2. Schválenie programu rokovania – členovia jednohlasne odsúhlasili návrh rokovania:  

a) Kontrola plnenia uznesení č.10 - 17/2024 zo dňa 11.1.2024 

b) Rôzne : 

– Vyplnenie tlačív: Oboznámenie s informáciami potrebnými k spracovaniu 

osobných údajov, Súhlasu k spracúvaniu osobných údajov, Vyhlásenie 

o zachovávaní mlčanlivosti o osobných údajoch. 

- Podanie informácií zatepľovaní Zariadenia sociálnych služieb, rekonštrukcia 

bytového domu J. Kráľa 734 , opravách miestnych komunikácií. 

c) Diskusia: 

 – návrh čerpania z participatívneho rozpočtu na rok 2024 

- návrhy interpelácií k 10. zasadnutiu MsZ v Senici, ktoré bude 18.04.2024  

d) Uznesenia 

e) Záver 

K bodu 2 a) – Kontrola uznesení: 

Plnenie uznesení konzultoval predseda MsV  s vedúcim oddelenia výstavby pri MsÚ s p. 

Bartalom (11.4. telefonicky, pretože bol na PN-ke ), riaditeľom 2.ZŠ p. Siwiecom, Službytom 

Senica:  

- Uznesenie č. 10/2024: MsV č. 4 navrhuje MsÚ odd. dopravy riešiť zabezpečenie, zvýšenie 

dopravnej bezpečnosti detí pri mestských jasliach na ul. SNP. Uznesenie sa ruší, z dôvodu 

sťahovania sa jaslí do priestorov materskej škôlky  v Sotinej. 

- Uznesenie č.11/2024: hovorí o návrhu, že k zlepšeniu dopravno – bezpečnostnej situácie 

pred bytovým domom na Hollého ul. č. 743 by prospela výstavba chodníka. Bytový dôverník 

p. Jelínek po pracovnom stretnutí s vedúcim oddelenia výstavby pri MsÚ zvolal verejnú 

schôdzu, na ktorej sa občania vyslovili proti výstavbe chodníka. 

- Uznesenie č.12/2024: na základe písomného stanoviska občanov BD Štefánikova č. 722 

k výstavbe parkoviska bude MsV č. 4 akceptovať ich rozhodnutie k jeho stavbe i príslušným 

dopravným riešením, ktoré by malo zohľadniť i možnosť realizácie obojsmernej premávky na 

Holl. ul. pri evanjelickom kostole. 

S návrhom výstavby parkoviska za BD Štefánikova 722 boli oboznámení i obyvatelia 

BD 723. Domoví dôverníci (p. Vizváryová a p.Caboň ) zvolali na základe informácii od p. Bartala 

verejné schôdze občanov. Ich stanoviská sú nasledovné: BD č.722 - nadpolovičná väčšina 

obyvateľov je za a BD č.723 zatiaľ neposlal písomne zápisnicu p. Bartalovi.  MsÚ má 

informáciu, že občania sú proti výstavbe a chcú tam mať skôr detské ihrisko. Vedúci oddelenia 

výstavby bude daný problém možnej výstavby parkoviska ešte konzultovať s primátorom 

mesta.  



-Uznesenie č.13 /2024: výstavba polo zapusteného kontajnerového stojiska na Hollého ul. je 

zaradená do plánu výstavby na tento rok. 

-Uznesenie č.14 /2024: sfunkčnenie verejného osvetlenia na cintoríne v Senici od vstupu ul. 

SNP po Dom smútku nie je v pláne na tento rok, lebo sa ešte dobieha projekt výmeny 

osvetlenia za nové LED osvetlenie. 

-Uznesenia č. 15 - 16/2024: majú spoločný obsah. Na základe podnetov od občanov v záujme 

zvýšenia bezpečnosti obyvateľov v nočných hodinách MsV podal návrhy na vybudovanie 

verejného osvetlenia (osadenie pouličných lámp) na: 

a) novo opravenom chodníku pri parkovisku za Polyfunkčným domom smerom k Hollého ul. 

Chodník je  neosvetlený.  

b) pred bytovými domami SNP 754,  Hollého 751 a na Okružnej ul. medzi domami č. 1199 – 

1201.   

Odpoveď MsÚ: požiadaviek na osadenie nových lámp verejného osvetlenia je v meste veľa. 

Mesto sa musí oboznámiť s oprávnenosťou požiadaviek a následne sa pristúpi k riešeniu.    

-Uznesenie č. 17.: pozametanie mestských komunikácií, pohrabanie lístia nie len na zelených 

plochách, ale aj pri obrubníkoch na cestách. Práce sa vykonávajú priebežne od mesiaca 

marec.  Za tento úsek zodpovedá vedúca Životného prostredia pri MsÚ p. Gavorová. 

 

K bodu č. 2. b) – Rôzne:  

-Vyplnenie tlačív: Oboznámenie s informáciami potrebnými k spracovaniu osobných údajov: 

Informácia o spracovaní osobných údajov, Súhlas k spracúvaniu osobných údajov, Vyhlásenie 

o zachovávaní mlčanlivosti o osobných údajoch. 

-Podanie informácií: 

Oprava miestnych komunikácii na ul. J. Kráľa  – Hollého ul. začne koncom apríla. Je vysúťažená 

firma, ktorá uskutoční dané práce.  

Začali práce na zateplenie budovy Zariadenia sociálnych služieb na Štefánikovej ul. 

Rekonštrukcia bytového domu J. Kráľa 734  - na 10. zasadnutí MsZ sa bude schvaľovať podanie 

projektu, finančnej žiadosti zo Štátneho fondu rozvoja bývania. 

V požiadavkách na tento rok v našom obvode je: výstavba vodovodnej prípojky pre 2. ZŠ 

z dôvodu výstavby telocvične; modernizácia kuchyne – ventilácia; osadenie verejného 

osvetlenia prechodu pred hlavným vchodom, osadenie lavičky pri zastávke MHD na 

Komenského ul. Zatiaľ sa s prácami nezačalo. Obnovenie čiar prechodu pre chodcov pred 

hlavným vchodom do budovy školy obnovili členova výboru bývajúci v tejto časti mesta. 

    

K bodu 2.c) – Diskusia: 2 

Dňa 25. marca 2024 predseda preposlal členom MsV č. 4 email od zástupcu primátora mesta 

p. Lackoviča ohľadom participatívneho rozpočtu pre MsV č. 4. Príspevok je vo výške  3 700 €.  

Môže byť použitý len na verejno - prospešné účely. Členovia navrhujú túto sumu použiť na   

rozšírenie detského ihriska o ďalšie hracie prvky - najmä preliezky medzi tanečnou sálou S-ko 

na Hollého ul. a bytovými domami na Hollého ul. č. 751 a SNP 754.  

 

 



K bodu č. 2.d) – Uznesenia: 

Uznesenie č. 18/2024: Členovia MsV č.4 vzali na vedomie informácie o plnení Uznesení č. 10- 

17/2024. 

Uznesenie č. 19/2024: Členovia MsV č.4 poverujú predsedu MsV č. 4, aby vyplnené tlačivá 

ohľadom ochrany osobných údajov odovzdal zástupcovi primátora mesta Senica p. Lackovičovi 

resp. p. Minárikovej. 

Uznesenie č.20/2024: Členovia MsV č.4 poverujú predsedu MsV č. 4, aby do 30.apríla podal 

Žiadosť o čerpanie z participatívneho rozpočtu na rok 2024. 

Uznesenie č. 21/2024: Interpeláciu o zdôvodnenie - dôvodoch presídlenia mestských jaslí 

z ulice SNP do Sotinej podá ústne na 10. MsZ p. poslanec Sova.  

 
-  

K bodu 2.e) Záver: 

Predseda MsV č. 4 ukončil zasadnutie, poďakoval všetkým za aktívnu účasť.  

 

 

Zapísal 17.apríla 2024                                             Mgr. Branislav Grimm 

 

 

 


